
 

 

Zápis z ve řejného zasedání ZO dne 16. 1. 2007 

 

Začátek: 18.00 hod Konec: 20.00 hod 

Přítomní dle prezenční listiny: Dlauhoweský omluven 

Ověřovatelé zápisu: Habr, Ducháčová 

Pro: 6 Proti: 0 Zdržel se: 0 
 

Program: 
1. Plnění rozpočtu za rok 2006 
2. Rozpočet na rok 2007 
3.  Závěrečný účet za rok 2005 
4. Novelizace vyhlášky o odpadech 
5. Prodej pozemku p.č.1032/9  v kú. Horní Rybníky 
6. Dotace POV 
7. pronájem obecních prostor 
8. Změna v odměnách zastupitelů 
9. změna ve funkci předsedy finančního výboru 

Pro: 6 Proti: 0 Zdržel se: 0 

1. Plnění rozpočtu za rok 2006. Příloha č. 1 
Příjem celkem: 7 286 608,27 Kč. Výdaje celkem: 5 715 513,26 Kč. 

2. Rozpočet na rok 2007. Příloha č. 2 

Pro: 6 Proti: 0 Zdržel se: 0 

3. Závěrečný účet obce za rok 2005. Příloha č. 3 
V roce 2006, na únorovém  zasedání ZO schválilo hospodaření obce za rok 2005, ale 
opomněli jsme v dubnu schválit závěrečný účet obce za rok 2005, musí tak ZO učinit 
dodatečně.  

Pro: 6 Proti: 0 Zdržel se: 0 

4. Novelizace vyhlášky o odpadech. Příloha č. 4 
Návrh novely vyhlášky je viz příloha č. 4  

Pro: 6 Proti: 0 Zdržel se: 0 

p. Rýdl navrhnul snížení poplatku pro studenty bydlící přes týden na internátech. 

ZO v současné chvíli daný návrh neakceptovalo. 

5. Prodej pozemku p.č. 1032/9 v kú. Horní Rybníky 
O pozemek požádal p. Tesař. Cena pozemku je 320 000,- Kč 

Pro: 6 Proti: 0 Zdržel se: 0 



 

 

6. Dotace POV 
Obec v roce 2007 požádá o dotaci z POV na rozšíření vodovodu v Zábrodí 

Pro: 6 Proti: 0 Zdržel se: 0 

7. Pronájem obecních prostor. Příloha č. 5 
 

Pro: 6 Proti: 0 Zdržel se: 0 

8. Změna v odměnách zastupitelů  
Předseda komise:  770,- Kč 
Člen komise: 540,- Kč 
Zastupitel:  320,- Kč 
Změna je platná od 1.1. 2007  

Pro: 6 Proti: 0 Zdržel se: 0 

9. Změna ve funkci předsedy finančního výboru 
Předseda finančního výboru: Ducháčková Jiřina 
Předseda kontrolního výboru: Veselý Jan 
 

Pro: 6 Proti: 0 Zdržel se: 0 

10. Diskuse 
p. Prouza: Na hřišti se bude stavět kůlna (skládek) na materiál. Plocha  nad altánem není 

moc vhodná. Je zde velký rozdíl ve výšce.Navrhoval bych umístění skládku vedle 
hlavní brány.Na stavbu musíme zažádat o územní souhlas. 

p. Šrůtek: Jak to vypadá s chodníkem od HZ v Horních Rybníkách k lípě? 
p. Oleják: Zimní údržba a náklady na výstavbu jsou značné. To byl i důvod nerealizování 

stavby v minulosti. 
p. Matějovic: V roce 2008-9 by mohla proběhnout stavba kanalizace a pak by mohl 

chodník navazovat. 
p. Prouza: Silnice si dají takové požadavky na zatroubení, že to Obec nezafinancuje. 

Chodník by musel být mimo silnici. 
p. Oleják: Chodník je dobrá věc, projekt je od roku 2002 hotový. Určitě budou muset být 

změny.   
p. Hanuš Jar: Dům čp, 14. v Zábrodí (p. Kubina) je podmáčený. 
Chodník by se měl zvažovat. 
Obec se rozrůstá a měl by se zvážit chodník kolem Sedláčků, Středů a Kozáků. 
Bude se opravovat cesta k bývalé MŠ. Budou se  majitelé nemovitostí, kteří mají přístup 

po této cestě podílet na financování? 
p. Oleják: Cesta byla převedena do majetku obce při KPÚ z roku 2000 a proto bude 

případná investice nákladem obce.   



 

 

 

Usnesení ze dne 16. 1. 2007 
ZO schválilo: 

1. Rozpočet na rok 2007 
2. Závěrečný účet za rok 2006. bez výhrad. Výhled  je již zpracován . Příloha č. 3. 
3. Novelizace vyhlášky o poplatku za likvidaci kom. odpadu. Příloha č.4 
4. Prodej pozemku p.č.1032/9 p. Tesařovi za 320 000,-Kč 
5. Žádost o dotaci z POV na vodovod Zábrodí 
6. Pronájem obecních prostor . Příloha č. 5 
7. Odměny zastupitelů:Předseda výboru       - 770,- Kč 

Člen výboru         - 540,- Kč 
Člen zastupitelstva -  320,- Kč 

   Platnost od 1.1.2007 
8. Předseda kontrolního výboru: p. Jan Veselý. 

Předseda finančního výboru pí. Jiřina Ducháčová  
 
 
 
 
 
Zapsala : Burdychová 


